

Tel. : 02 - 4462354
Fax : 02 - 4465854
P.O. Box : 47027
Old Airport Road
Abu Dhabi - U.A.E.
E-mail: zararah@emirates.net.ae



هاتف : ٤٤٦٢٣٥٤ - ٠٢
فاكس : ٤٤٦٥٨٥٤ - ٠٢
ص.ب : ٤٧٠٢٧
شارع المطار القديم
أبوظبي - أ.ع.م.
البريد الإلكتروني: zararah@emirates.net.ae

شركة زرارة للنقل والصيانة العامة Zararah General Transport & Maint. Co.

Ref.....	ZARARAH GEN. TRANS. & MAINT. CO.	شركة زرارة للنقل والصيانة العامة	التاريخ
	<p><u>HSE POLICY OF ZARARAH COMPANY</u></p> <p>Zararah General Transport & Maintenance Co. follows a policy in carrying out its activities and operations that gives top priority to the following:</p> <ol style="list-style-type: none">1- Protect the health and safety of its employees working with the company.2- Give utmost and proper attention to the conversation of environment.3- Take care that environment has no effect on the public. <p>The Company shall also strive to achieve good performance and comply with Health, Safety and Environment requirements.</p> <p>Company's strategy to achieve HSE Policy</p> <ol style="list-style-type: none">1- To fully observe and abide by all laws and regulations in this regard.2- To give full attention to Health, Safety and Environment issues, and raise the awareness of its all employees of HSE.3- To properly perform its business, abide by traffic laws; maintain its equipment so as to create good business and good problem-free environment.4. All employees & contractors are permitted and responsible to stop any work that is considered unsafe. <p> General Manager Ali Abdulla Naif Al Amiri 20/01/2015</p>	<p>سياسة شركة زرارة المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة</p> <p>تنتهج شركة زرارة للنقل والصيانة سياسة تتمثل في القيام بأنشطتها وعملياتها بطريقة تضع في مقدمة أولوياتها القسوى ما يلي :-</p> <ol style="list-style-type: none">1- ضمان الصحة والسلامة لموظفيها العاملين لديها.2- إيلاء المحافظة على البيئة جل الاهتمام الملانم والجدير بها .3- الاهتمام بعدم تأثيرها على المجتمعات العامة. <p>وسوف تسعى الشركة إلى الأداء الجيد والحفاظ العام على الصحة والسلامة والبيئة .</p> <p>استراتيجية تحقيق السياسة المتعلقة بالصحة والسلامة والبيئة</p> <ol style="list-style-type: none">1- الالتزام التام بكافة القوانين والأنظمة في هذا الشأن.2- الاهتمام بقضايا الصحة والسلامة والبيئة وتوعية كافة الموظفين لدى الشركة بذلك.3- الأداء الجيد في العمل والالتزام بقواعد السير على الطرقات والصيانة لمعداتنا التي تساهم في خلق عمل جيد وبيئة جيدة خالية من المعوقات .4- يصرح لجميع الموظفين والمقاولين بإيقاف اية اعمال غير امانة في مناطق عمليات الشركة ويتحمل موظفوا الشركة ومقاولوها مسؤولية عدم القيام بذلك . <p>المدير العام علي عبد الله نعييف العامري 2015/01/20</p>	